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Professor Denis Hochstrasser is a physician specializing in internal medicine and clinical chemistry. He served as Vice-Rector at the University of Geneva and was head of the Department of Genetic and Laboratory Medicine at the Geneva University Hospitals. He is an honorary professor in the Faculty of Medicine, in the Department of Human Protein Sciences, as well as in the Faculty of Sciences, in the Department of Pharmaceutical Sciences. He is one of the co-founders of the Swiss Institute of Bioinformatics, Swiss-BioBank, the Swiss Center for Applied Human Toxicology, and various biotech companies. His research has focused particularly on discovering new biomarkers for diseases affecting the brain, pancreas, and kidneys, as well as on technological developments and their applications in clinical chemistry. Today, he is also a patient, adapting to and managing Parkinson's disease.

To know more:
https://www.unige.ch/gsi/fr/actualites/2017/la-medecine-personnalisee-et-moi-de-prof-d-hochstrasser/
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Le professeur Denis Hochstrasser est médecin interniste et chimiste clinique. Il était vice-recteur à l’Université de Genève et chef du département de médecine génétique et de laboratoire des Hôpitaux universitaires de Genève. Il est professeur honoraire en Faculté de médecine, au département de science des protéines humaines, et en Faculté des sciences, à la section des sciences pharmaceutiques. Il est un des co-fondateurs de l’Institut suisse de bioinformatique, de Swiss-BioBank, du Centre suisse de toxicologie humaine appliquée et de divers entreprises biotechs. Ses recherches ont porté plus  particulièrement sur la découverte de nouveaux biomarqueurs de maladie du cerveau, du pancreas et du rein, sur les développements technologiques et leurs applications en chimie clinique. Il est aujourd’hui patient apprivoisant et gérant une maladie de Parkinson..

Pour en savoir plus : 
https://www.unige.ch/gsi/fr/actualites/2017/la-medecine-personnalisee-et-moi-de-prof-d-hochstrasser/
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